
Komisia životného prostredia a verejného poriadku 
 
 

 
Z Á P I S N I C A 

zo zasadnutia komisie zo dňa 14. 03. 2018 
prítomný: podľa prezenčnej listiny 

program: podľa pozvánky 
 
K  bodu 1 ) 
        Zasadnutie komisie otvoril a viedol doc. Ing. Michal Stričík, PhD., predseda komisie.  Následne boli  
prerokované body podľa schváleného programu. 
K bodu 2 )  
- Ing. KRIŠO Ján, pracovník TaZS mesta Michalovce vecne informoval komisiu o vyhodnotení zberu 

TKO za rok 2017,  kde napríklad množstvo vyprodukovaného odpadu v meste Michalovce v roku 
2017 bolo 19 489 ton, z toho 2754 ton separovaného odpadu, skládka odpadu Žabany podľa 
zamerania objemu odpadu je naplnená na 68% a jej voľná kapacite je 32%, čo znamená že táto sa 
môže prevádzkovať ešte 2 roky. Úroveň separovaného zberu je však veľmi nízka a preto v ďalších 
rokoch je nutné zlepšiť separovanie odpadu a zvýšiť množstvo separovaného zberu z dôvodu 
očakávania nárastu finančných nákladov v súvislosti s likvidáciou odpadu ako takého.    

K bodu 3 ) 
 -   Ing. BODNÁROVÁ Timea  / MsÚ Michalovce / oboznámila komisiu s podanými projektmi na 
dotácie v roku 2018 v oblasti životného prostredia. Komisia následne po diskusií navrhla na prerozdelenie 
dotácie z rozpočtu v následovnom členení: 
   1.  MFF Ekotofilm - Envirofilm Tour 2018 – dotácia v sume 200.-€, 
   2.  MC Drobec - materské centrum – dotácia v sume 700.-€, 
   3.  OZ Telekia, zasaď svoj strom v meste – dotácia 200.-€. 
Celková sume na prerozdelenie pre oblasť životného prostredia bola vo výške 1100.-€   
K bodu 4) 
 -    PhDr. HORŇÁKOVÁ Marta na základe podnetov od občanov mesta poukázala na zlý stav chodníkov 
a miestnych komunikácií, kde už v minulosti boli interpelácie ul. Fidlíková, ul. VillaReal, chodník na 
začiatku ul. Villa Real, ktorého betónový povrch sa už drobí a bolo by vhodné ho zaasfaltovať, prípadne 
vyčistiť od kamienkov, 
-  Ing. KARK Andrej poukázal na stav parčíku VERBOVĆÍK, kde je potrebné venovať väčšiu 
starostlivosť vysadeným mladým stromčekom, ich ošetrovaniu a pravidelnému zalievaniu,  
-   RNDr. HECL Ján PhD.  poukázal na potrebu odstránenia betónovej skruže pri jazierku Materiálová 
jama neďaleko oplotenia TaZS, nakoľko  tam z neho občania vytvorili odpadkový kôš a hromadí sa tam 
už značné množstvo odpadu,  
-    komisia na základe podnetov od občanov mesta  upozorňuje na nie dobrý stav oddychových lavičiek 
pri jazierku Materiálová jama, ktoré je potrebné opraviť, prípadne zvážiť doplnenie ďalších lavičiek, 
-     na základe podnetov od občanov mesta zaznela požiadavka o potrebe určenia pravidiel a podmienok 
pre určenie sekcií  na cintoríne Biela Hora  podľa typu  zhotovených pomníkov, čo by následne mohlo 
byť zahrnuté aj do Prevádzkového poriadku pohrebísk mesta Michalovce,     
K bodu 5) 
- bez pripomienok.  

 
Členovia komisie sa zhodli, že: 
-     zasadnutie komisie sa bude konať v stredu 11. 04. 2018 so začiatkom o 15:00 hod. 

( miesto zasadnutia komisie bude spresnené ), 
-      pozvánky s programom zasadnutia budú zaslané elektronickou poštou. 
 
Bolo prijaté uznesenie: 
k o m i s i a   b e r i e   n a  v e d o m i e :  
-      program rokovania komisie na mesiac apríl 2018,  
o d p o r ú č a : 
 
- na rokovanie v mesiaci apríl 2018 prizvať Ing. Fecáka z MsÚ  Michalovce, ktorý podá informatívnu 

správu o stave hniezdenia Havrana čierneho v meste Michalovce, 
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u k l a d á :  
-     zápisnicu z komisie predložiť na sekretariát prednostu MsÚ Michalovce. 
 
T:  po zasadnutí komisie 
Z:  zapisovateľ 
 

 
Ing. Ján Antal      Doc. Ing. Michal Stričík PhD. 
  zapisovateľ             predseda komisie 
 
 


